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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Gerke Mulder; Ton Schreuders; Barend Tamerus 

Dick Voskamp; Agenda-lid: Johan Buurman.  

 

Notulist  Afwezig   

Jaco van der Quast  -  

Datum  Ons kenmerk    

23-01-2024  Verslag d.d. 22-01-2024 

K.c.     

Archief, Robin Kersbergen; Nathalie Peppink.  

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 22 januari 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor Dick Voskamp die op aanraden van 

Jeroen Struijs vanavond komt kennismaken met het Dorpsteam. De aanwezigen 

Dorpsteamleden stellen zich aan Dick voor en Dick licht zijn achtergrond nader toe. 

Met deze achtergrond kan hij een mooie versterking zijn voor het Dorpsteam.  

Op verzoek van Dick geeft Eke een nadere toelichting op de organisatie en het 

functioneren van het Dorpsteam.  

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 

deze vergadering.  

Jaco vraagt aandacht voor de zeer recent ontvangen uitnodiging van de gemeente 

aan alle Dorpsteams om op 8 februari a.s. deel te nemen aan een informatieve 

bijeenkomst over de Omgevingswet, het Preventiebeleid Sociaal Domein en de 

Participatieverordening. Barend en Eke zullen namens ons Dorpsteam aan deze 

bijeenkomst gaan deelnemen. 

   

Verslag vorige vergadering d.d. 4 december 2023 

Met een kleine tekstuele aanpassing wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.  

 

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan deze vergadering.  

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 

vergadering, zijn uit de lijst verwijderd. 

 

Opgemerkt wordt dat vanaf de volgende vergadering het onderwerp “Wonen” 

standaard zal worden toegevoegd aan de agenda. 

 

Veiligheid en verkeer 
Barend heeft het volgende over dit onderwerp mede te delen: 

• Om te voorkomen dat er over jonge beplanting langs de recent heringerichte 

Dunantlaan wordt gereden onder andere bij het in- en uitparkeren zijn er 
keien neergelegd op de hoeken in de wegversmallingen. 
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• Na de recente aanpassingen van de Raadhuisweg/Zoutmansweg vertoont het 
aantal ongevallen een dalende lijn. Helaas lijkt er nu wel veel harder te 

worden gereden.  
• Het eerder door de gemeente toegezegde 'delen van de opdracht 

‘verkeersmaatregelen sanering' heeft nog niet plaatsgevonden. Deze 
sanering is nodig voor de vele illegaal door burgers geplaatste of onofficiële 

verkeersborden die er staan of zijn blijven staan. 
• De bespreking van de Mobiliteitsvisie is stil komen te liggen na het van de 

commissieagenda halen door de wethouder. De actuele status van 

afhandeling van het eindrapport is onduidelijk.  

 

Duurzaamheid 
Ruud IJtsma en Florian Schoemaker hebben zich op 28 augustus 2023 voorgesteld 
aan het Dorpsteam. Zij waren beiden op dat moment recent aangesteld bij de 
gemeente Bodegraven-Reeuwijk om te helpen bij het realiseren van de doelstelling 

“CO2-neutraal in 2050”. Florian en Ruud hebben het Dorpsteam verzocht hen zoveel 
mogelijk te helpen met het bereiken van bewoners in Reeuwijk-Brug die een actieve 
rol willen en kunnen vervullen bij de energietransitie. Het Dorpsteam heeft daarna 

Ruud en Florian diverse informatie aangeleverd maar onduidelijk is wat tot nu toe 
hiermee gedaan is.  
 

Sociaal Domein 
Ton en Eke hebben in Rotterdam deelgenomen aan de bijeenkomst “Kern met Pit”. 

Door Ton is daar namens het Dorpsteam een zogenaamde Pitch gepresenteerd over 
het project “Burendag Rietveldwoningenbuurt”. Doel is subsidie te verkrijgen voor dit 
project. Wanneer deze subsidie wordt verstrekt, ontvangen wij deze altijd achteraf. 

Het Dorpsteam heeft daarom alvast € 1.500,- eigen budget gereserveerd voor het 

financieren van een Burendag in 2024. Wordt ons project gekozen om uit te voeren, 
dan stelt de organisatie Kern met Pit een begeleider ter beschikking. 

Eke heeft het idee geopperd om de buurt na afronding van de herinrichting te 
voorzien van een kunstwerk dan wel speelobject in Rietveldstijl. Dit idee wordt 
omarmd door het Dorpsteam. Eke gaat na langs welke wegen haar idee het meest 
kansrijk kan worden gerealiseerd. Ook zal zij contact zoeken met de gemeentelijke 

projectleider van het herinrichtingsproject.  

 

Openbare Ruimte 
De herinrichting van het gazon/trapveldje aan het Treebord dat in samenwerking 
tussen Dorpsteam, gemeente en omwonenden is opgesteld is momenteel in 
uitvoering.  

 
Het speerpunt “versterken van de dorps-as Oost-West” heeft tot op heden weinig 
concrete resultaten opgeleverd. De geuite wensen van het Dorpsteam zijn helaas niet 

meegenomen bij de herinrichting van de Dunantlaan. Een recent idee is om de 
naamgeving Westplein en Miereakker veel zichtbaarder voor bezoekers te markeren, 
dit in overleg met de winkeliersvereniging. Hans van Dijk lijkt hiervoor het beste 

aanspreekpunt te zijn.  
 
De nieuwe aanpak bij de gladheidbestrijding is niet goed ontvangen bij veel 
bewoners van Reeuwijk-Brug. Met name de paden en wegen rond het zorgcentrum 

vragen om extra aandacht. Dit verbeterpunt zal onder de aandacht worden gebracht 
bij de gemeente.   

 

Communicatie 
Gerke heeft zich aangemeld voor de door de gemeente georganiseerde cursus 
Website beheer. Helaas heeft hij nog geen bevestiging van deelname terug 

ontvangen. Eke adviseert Gerke dit goed in de gaten te houden en desnoods 
nogmaals een e-mail te sturen.  
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Op 31 januari a.s. vanaf 19.30 uur wordt door de Vrijwilligerscentrale SAM een 
”Vrijwilligersevent” georganiseerd in het Huis van Alles. Doel hiervan is om mensen 

te enthousiasmeren voor vrijwilligerswerk. Eke vraagt wie er namens het Dorpsteam 
kan deelnemen aan deze bijeenkomst. Barend, Jaco en Theo laten weten hieraan hun 
steentje namens het Dorpsteam te willen bijdragen. Eke probeert nog tijd nog een 
flyer o.i.d. samen te stellen om ter plekke te kunnen uitdelen om ons team onder de 

aandacht te brengen. 

 

Projecten 
Er is positief gereageerd op het concrete voorstel van ons Dorpsteam voor de 
“100bomen voor 100 jaar actie” van de Provincie Zuid Holland. Een afspraak om op 

de voorgestelde locatie van de nieuw te planten boom (op het veld bij de ingang van 
Landal) e.a. nader te bespreken is helaas door de Provincie gecanceld. Jaco zal 
navraag doen naar de actuele status van het project. 

 

Rondvraag 
Theo vraagt of er al bekend is wat de nieuwe gebruiker wordt van de bedrijfsruimte 

van voormalige “Blooms”. De selectie door de gemeente van een nieuwe huurder 
loopt nog.  
 

Barend vraagt of iemand van het Dorpsteam de nieuwjaarsreceptie van de gemeente 
heeft bezocht. Niemand blijkt deze te hebben bezocht.  
 
Jaco vraagt of het nieuwbouwproject Streekmuseum Reeuwijk volgens plan verloopt. 

Dit lijkt vooralsnog gelukkig het geval te zijn.  
 
Sandra vraagt of Barend wil worden toegevoegd aan de WhatsApp groepsaccount van 

het Dorpsteam. Barend vindt dit goed mits deze communicatie mogelijkheid nuttig 
wordt gebruikt. 
 

Dick laat zich positief uit over zijn 1e deelname aan de Dorpsteamvergadering. 
 

Afsluiting 

Eke sluit de vergadering. De eerstkomende Dorpsteamvergadering staat gepland op 

maandag 11 maart 2024 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het Dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve 

meting te kunnen doen. 

Gem. Loopt 

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter 

verbetering sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. Allen Gereed 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het Dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Loopt 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie 

“Welkom in Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Gepland 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. 

Gem. Gepland 

23-06-05 De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan qua verkeersveiligheid 

zodra de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd gaan worden.  

EVH / 

JQU 

Gepland 

23-10-16 Actie organiseren rond ervaring geluidsoverlast in Reeuwijk-Brug 

West 

JQU/JS Gepland  

23-12-04 Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Gepland  

23-12-04 Ideeën aangeven voor aanpassing website Allen  Gepland 

23-12-04 Opstellen vacature-advertentie opvolger Jeroen Allen  Gepland  

23-12-04 Aanpassen jaarverslag 2023 EVH Gepland  

 

24-01-23 Het onderwerp “Wonen” zal standaard worden toegevoegd aan de 

agenda van de komende vergaderingen. 

JQU Gepland 

24-01-23 Eke gaat na langs welke wegen haar idee van een Rietveld 

kunstwerk/speelobject het meest kansrijk kan worden gerealiseerd. 

EVH Gepland 

24-01-23 De nieuwe aanpak bij de gladheidbestrijding is niet goed ontvangen 

bij veel bewoners van Reeuwijk-Brug. Dit zal onder de aandacht 

worden gebracht bij de gemeente.   

BTA Gepland 

24-01-23 Een flyer o.i.d. samenstellen om tijdens het Vrijwilligersevent ter 

plekke te kunnen uitdelen om ons dorpsteam onder de aandacht te 

brengen. 

EVH Gepland 

24-01-23 Navraag doen naar de actuele status van de “100bomen voor 100 

jaar” actie van de Provincie Zuid Holland. 

EVH Gepland 

    

 


